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 Minnesanteckningar 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2019-02-19 

Närvarande: Gunilla Grudevall Steen (L) ordförande, Katarina Stolpe (KD) 1:e vice 
ordförande, Pia Ellström (S), Kristina Granlund (NL), Réka Tolnai (C), 
Andreas Brännström (M), Lisskulla Zayane (MP) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Tobias Stolpe – Ungdomsteamet Polarna Nacka 
Nicole Charro - Ungdomsteamet Polarna Nacka 
Daniel Rosenfors - Ungdomsteamet Polarna Nacka 
Anders Fredriksson – enhetschef juridik- och kanslienheten 
Josefine Bergström – Nämndassistent  
Johanna Balic – Nämndsekreterare 

 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall Steen öppnade mötet.  
 
2. Information från Polarna 
Daniel Rosenfors, Nicole Charro och Tobias Söderstedt från ungdomsteamet, Polarna 
Nacka, berättar om sin verksamhet. Polarna Nacka etablerades 2008 med Polarna Värmdö 
som förebild. Målgruppen är ungdomar bosatta i Nacka kommun i åldrarna 12-20år. Idag 
består verksamheten av sex ungdomssamordnare med olika kompetenser inom socialt och 
pedagogiskt arbete.  
 
3. Uppföljning av seminariet 12/2 
Mats Bohman går igenom programmet för introduktionsmötet för ledamöter i 
brottsförebyggande rådet som hölls i Nacka polishus den 12 februari 2019. 
 
4. Planering av årets möten 
Mats Bohman går igenom förslag på planering för brottsförebyggande rådet år 2019 samt 
årsklocka. BRÅ kommer huvudsakligen att ha möten i stadshuset. Förslag på upplägg för 
mötena är följande:  
-Tema för mötet 45min 
-Rapport från lokala arbetsgrupperna 30 min 
-Aktuella frågor 45min 
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Hela BRÅ kan träffa en lokal arbetsgrupp när den så önskar. Gunilla Grudevall-Steen ber 
ledamöterna att maila idéer och förslag på teman till Mats och Gunilla.  
 
På fråga från Andreas Brännström om hur ledamöterna för sin kunskap vidare från BRÅ 
svarar Mats Bohman att detta kan göras inom respektive parti men att BRÅ:s viktigaste 
uppdrag enligt reglementet är att föra dialogen med Nackasamhället och att främja det 
lokala brottsförebyggande arbetet.  
 
Mats Bohman informerar om trygghetspaketet 2019 och förslag för investeringar för det 
kommande året. Investeringar föreslås bland annat att vara kameraövervakning, 
trygghetsvärdar Fisksätra och Orminge, väktare och ordningsvakter, stöd till lokala 
arbetsgrupper, stöd till nattvandrare, SSPF (skola, socialtjänst, polis, fritidsgård). 
 
Därefter förs en diskussion om kommunfullmäktiges särskilda uppdrag till 
kommunstyrelsen 2019: Utveckla det lokala brottsförebyggande arbetet i kommundelarna, 
genom BRÅ.  
 
Brottsförebyggande rådet beslutar om följande sammanträdesdagar år 2019: 
 

• Tisdag 19 mars 
• Tisdag 23 april 
• Tisdag 28 maj 
• Tisdag 17 september 
• Tisdag 15 oktober 
• Tisdag 19 november 
• Tisdag 10 december 

  
5. Övriga frågor  
Maillista med kontaktuppgifter ska skickas ut till rådet. 
 
 
Minnesanteckningarna är godkända via e-post av Gunilla Grudevall-Steen.  
 
 
Vid minnesanteckningarna 
 
Johanna Balic 
 
 


